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L'oposició retreu a l'equip de govern el procediment per elegir el nou Síndic de Greuges

Els grups municipals de l'oposició han criticat el procediment
de l'equip de govern per proposar Ramon Palacio com a nou
Síndic de Greuges de la ciutat. Durant el ple extraordinari per
nomenar el màxim responsable d'aquesta institució, on s'ha
deixat la porta oberta a canviar la manera d'elegir-lo en el
futur, l'alcaldessa ha defensat que els grups han tingut quatre
mesos per fer les seves propostes.

La CUP-PC va fer arribar una proposta a l'equip de govern fora de termini, però que tot i així va ser tinguda en
compte. Després d'entrevistar el candidat dels anticapitalistes, finalment va quedar desestimat. La tinenta
d'alcalde de Presidència, Carmela Fortuny, ha defensat la tasca del govern per designar un candidat a síndic.

Carmela Fortuny: Quatre mesos i cap candidatura. Mentrestant l'equip de govern ha fet entrevistes.

Es tracta d'una defensa a la qual s'ha sumat el portaveu del PSC, Pere Soler.

Pere Soler: Aquest equip de govern ha fet esforços per arribar a consensos. Les propostes que es van fer
van ser a darrera hora.

La portaveu cupaire, Núria Gibert, ha lamentat la manera de designar el candidat i aspira a millorar-la.

Núria Gibert: Entenem que hauria de ser un procés col·legiat, més ciutadà.

Des de Cs, el portaveu Aldo Ciprian, ha anat més enllà i ha titllat el sistema de proposició del candidat de
'pervers'.

Aldo Ciprián: El sistema és pervers, ja que el nou síndic és elegit per l'alcalde. És com si un àrbitre
xutés els penals que xiula.

El portaveu d'ICV-EUiA, Ramon Gutiérrez, sí ha concretat quina fórmula podria emprar-se en un futur: un
procés participatiu obert a la ciutadania.

Ramon Gutiérrez: No ens sentim còmodes amb la fórmula per triar el síndic. Som conscient que són les
normes que es van estipular, però ara hauria de ser amb un debat ciutadà.

ERC-MES s'ha sumat a les crítiques de la CUP-PC, ICV-EUiA i Cs, però també ha posat deures al nou
defensor del poble. Ho ha verbalitzat la portaveu republicana, Mireia Ingla.

Mireia Ingla: Creiem que la institució pot ser més útil, més eficient i més eficaç.

El PP també s'ha afegit a les crítiques, però ha acatat el resultat de la votació, malgrat haver votat en contra en
les dues rondes.
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Álvaro Benejam: Els elements de criteri no ens permeten votar a favor, però estarem compromesos amb
el seu nomenament si resulta elegit.

El regidor no adscrit, Dimitri Defranc, ha celebrat l'entrada de Ramon Palacio a la institució.

Dimitri Defranc: M'alegra que si resulta elegit, puguem tenir una comunicació fluïda.

Els representants polítics han coincidit a destacar i a agrair la tasca del defensor del poble sortint, Jaume
Clavell, durant els dos mandats que ha ocupat.
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